
Informace z radnice 

 Na Státním fondu životního prostředí (SFŽP), který spravuje dotaci na ošetření dubů 

kolem Panské cesty, bylo vyžádáno prodloužení termínu dokončení akce do 30. 6. 2014. 

Původní termín ukončení byl 30. listopadu 2013. Rozhodnutí o poskytnutí dotace dosud 

nebylo vydáno, předpokládá se jeho vydání začátkem příštího roku. Práce jsou dokončeny 

asi z jedné poloviny. Ponechané části kmenů kolem rybníka a některá torza stromů nejsou 

nedodělkem, ale byly zde ponechány pro chráněný hmyz dle závěru entomologického 

průzkumu. Pokračování prací se předpokládá v březnu, bude záležet na klimatických 

podmínkách. 

 Po podpisu smlouvy o poskytnutí dotace z ROP Jihozápad na rekonstrukci teras a zahrady 

mateřské školy bylo zahájeno výběrové řízení na dodavatele. O výsledku budeme 

informovat. V současné době se do soutěže o zakázku přihlásilo již 10 uchazečů. 

 Ve středu 20. listopadu byla dokončena akce „Rekultivace bývalé skládky“ v pískovně za 

hřbitovem. Zakázka v hodnotě 2,3 mil. Kč (včetně DPH) je průběžně spolufinancována 

z dotace OPŽP ve výši 90% nákladů, zbývajících 10% hradí město z vlastních prostředků. Je 

s podivem, že někteří občané dosud nepochopili, že odpady se vozí do sběrného dvora a 

ne za město. Stále se totiž v místě občas vyskytují odložené pytle s odpadem. Vážení 

hříšníci, uvědomte si, že to může mít za následek vrácení celé dotace s dalším finančním 

postihem! 

 Od října stále probíhají práce na obnově úpravny vody vodojemu na Šibeňáku. Stavební 

část je téměř dokončena, probíhá instalace části technologické (nové filtry a čerpadla) a 

v současné době započaly práce elektro. Dokončení prací dle harmonogramu 

předpokládáme do konce listopadu. Výsledkem by měla být vyšší kvalita dodávané vody, 

která je v poslední době v důsledku provizorního filtrování nevalná. 

 Pokračují práce na výstavbě nové kanalizace v ulici Školní. Značnou nervozitu vyvolalo 

bezdůvodné zpoždění zahájení prací dodavatelem, které bylo plánováno na 4. listopadu a 

souviselo se zvládnutím uzavírky ulice a současně zajištěním dopravní obslužnosti. Po 

nepříjemných jednáních dodavatel skluz prací dohonil a práce odvádí v požadované 

kvalitě (což si denně kontrolujeme). 

 Jako poslední plánovaná letošní akce probíhá oprava chodníků před domem služeb 

směrem z ulice Nádražní do sídliště Na Hliněnce. Opravu provádí stavební firma 

Holoubek, náklady na opravu činí 100 tis. Kč (včetně DPH). 

 V poslední době bylo nutno řešit problém neúměrně vysokého nárůstu spotřeby vody za 

poslední dva roky v domě služeb. Na více než dvojnásobný nárůst spotřeby upozornili 

někteří podnikatelé, kteří zde mají své provozovny. Protože v budově nejsou podružná 

měření, na úhradě vyšší spotřeby se tak podílejí všichni poměrným dílem. Provedená 

kontrola patního vodoměru vyloučila jeho poruchu. Po zavedení pravidelných odečtů 

zvýšená spotřeba vody záhadně ustala. Vyšlo však najevo, že vodovodní rozvody v budově 

jsou v havarijním stavu. Na rekonstrukci byl vypracován projekt již v roce 2002, který však 



dosud nebyl realizován. V rozpočtu na rok 2014 by tak mělo být počítáno na rekonstrukci 

vodovodních rozvodů částkou 350 tis. Kč. 

 Dobrá zpráva je, že Rada města Jindřichův Hradec schválila záměr převzít naši 

přestupkovou agendu. V praxi to znamená, že přestupky našich hříšníků bude řešit 

Městský úřad v Jindřichově Hradci a my budeme na jejich řešení finančně přispívat. 

Důvody pro převedení agendy jsou dva. Zaprvé je to časová náročnost zpracování 

přestupků, zadruhé malá úspěšnost vymáhání uložených pokut. Většina přestupků je totiž 

páchána stejnými osobami, které pro nemajetnost prostě pokutu nezaplatí. Zde si 

neodpustím kritiku českého „právního státu“, který v daném případě příliš možností 

obcím ani nedává a ochranu práv poškozených evidentně opomíjí ve prospěch ochrany 

pachatelů. 

 Závěrem bych chtěl všem popřát klidné prožití času adventu a krásné vánoční svátky. 

 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


